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Bijlage bij 3a AB 19 februari 2014 
 
 

 
 
 

              Verslag Dagelijks Bestuur 20-11- 2013 
 
 

Naam overleg  : Dagelijks Bestuur GGD Hollands Noorden 

Datum en tijd overleg : woensdag 20 november 2013, aanvang 9.00 uur 

Locatie Overleg : GGD HN, vergaderruimte directie 

Aanwezig  : dhr. C. Kwint, dhr. B. Blonk, mw. W. Turnhout-van den Bosch,      

mw. E. Deutekom-Muntjewerff, dhr. P. de Baat, dhr. M. Pijl, dhr. 

N. Plug (directeur), mw. G. Geerdink (adjunct-directeur) 

Voorzitter  : dhr. M. Pijl 

Notulist  : mw. Y.C. Koopen        

 

1. Opening en vaststellen agenda  

De voorzitter deelt mee dat het punt huisvesting wordt toegevoegd aan de agenda.  

 

2. a. Vaststelling verslag DB 16 oktober 2013  

Het verslag van 16 oktober 2013 wordt ongewijzigd vastgesteld.  

Naar aanleiding van het verslag merkt mevrouw Turnhout op dat aanvankelijk van 

behandeling van het voorstel over frictiekosten werd uitgegaan van behandeling in 

het AB van februari 2014. De heer Plug merkt op dat op 16 oktober nog geen reactie 

van de financiële klankbordgroep was ontvangen. Deze kwam snel daarna wel, 

daarom is gevraagd aan de DB leden in schriftelijke ronde of zij toch kunnen 

instemmen met agendering in AB van november. Dit is inmiddels door een 

meerderheid van DB akkoord bevonden. 

b. Besluit tot bekrachtiging van de op 16 oktober 2013 genomen beslissingen  

in verband met het ontbreken quorum tijdens de vergadering van 16 oktober 2013 

bekrachtigd het DB de besluiten tijdens deze vergadering genomen.  

c. Vaststelling actielijst: de actielijst wordt doorgenomen en aangepast.  

d. Financiële cyclus: Voor het DB zijn vooral de tabbladen begroting en programma-

verantwoording. Afgesproken wordt om een wat meer gecomprimeerd overzicht te 

maken.  

 

3. Mededelingen en ingekomen stukken  

- Mevrouw Deutekom geeft aan veel respect te hebben voor het personeel van de GGD 

Hollands Noorden om ook de versobering van de arbeidsvoorwaarden te accepteren. 

Zij stelt  voor dat de directie  namens het Dagelijks Bestuur dit compliment over te 

brengen. Het DB onderschrijft dit en stemt hiermee in.  

- De heer Blonk merkt op dat hij de portefeuille infectieziekten heeft, de 

dienstverlening scoorde daar een 8,1. Hij had het prettig gevonden dit direct te 

horen. De directie zal er op aandringen dat de heer Blonk nader geïnformeerd wordt.  
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- De heer Plug deelt de Gezondheidsmonitor uit aan de DB leden. Per gemeente is een 

rapport gemaakt, deze worden ook digitaal verspreid via griffies aan de raden. In het 

AB volgt een nadere presentatie. Uiteraard kan de afdeling epidemiologie nadere 

vragen die er zijn toelichten of een presentatie worden gegeven. De cijfers kunnen 

worden vergeleken met landelijke cijfers die CBS verzameld. Trends zijn wel toename 

van psychosociale problematiek, toename mantelzorg.  

- GGD Nederland fuseert met GHOR Nederland. Het bestuur waar de heer Plug nu deel 

van uitmaakt verdwijnt in huidige vorm, er wordt een klein presidium gevormd. De 

heer Plug heeft aangegeven daar geen deel van uit te willen maken, maar wil wel 

graag de portefeuille jeugd blijven behartigen. De algemene ledenvergadering besluit 

hierover.  

- Bedrijfsvoering: er wordt hard gewerkt aan invoering van AFAS systeem, zowel voor 

financiële als salarisadministratie en personele zaken. Het systeem kent echter meer 

mogelijkheden, zo kunnen op termijn subsidie agenda e.d. worden ingezien door 

gemeenten. De heer Plug stelt voor om in het voorjaar een en ander in het DB te laten 

zien.  

- Financiële situatie: het overschot lijkt iets groter te worden, er is in ieder geval geen 

reden tot zorg. Dit overschot is nog niet bestemd. In de toekomst wil GGD toe naar 

kwartaalrapportages voor DB.  

  Er zijn geen ingekomen stukken.  

 

4. Voorbespreking vergadering Algemeen Bestuur  

De gezondheidsmonitor wordt gepresenteerd in het AB. Toegevoegd is het stuk met 

betrekking tot de frictie- en desintegratie kosten. Voor de huisvesting wordt nog een 

oplegger gemaakt. Besluiten omtrent huisvesting zijn gemandateerd aan het Dagelijks 

Bestuur.  

 

5. Benchmark GGD Hollands Noorden  

De heer Plug geeft aan teleurgesteld te zijn in het instrument. Bij controle van de invoer 

van gegevens bleken er toch weer fouten in te zitten. Er wordt weliswaar hard gewerkt 

om dit in orde te maken, maar dit betekent toch weer vertraging.  

Het DB besluit om naast de reactie die de directeur naar mede directeuren stuurt ook een 

eigen reactie te sturen aan de voorzitter van het overleg van voorzitters GGD’-en.  Aan 

het AB wordt gemeld dat de benchmark vertraging op heeft gelopen.  

 

6. Stand van zaken agenda publieke gezondheid  

De heer De Baat doet verslag van de bijeenkomst van 18 november 2013. Deze werd 

ruim bezocht door gemeenten, zorgaanbieders en verzekeraars. BMC heeft via caroussel 

van workshops op creatieve manier input verzameld. Hiervan wordt een terugkoppeling 

opgesteld, dat in DB besproken wordt. Daarbij is ook goed om aan te geven wat lokaal en 

wat regionaal opgepakt kan worden en wat hiervan de meerwaarde is.  

De heer Blonk geeft aan dat de gemeenten in de Kop van Noord-Holland overtuigende 

argumenten wil zien om  zaken bovenregionaal op te pakken; hij ziet wel kansen op het 

gebied van intramuraal inkopen. Mevrouw Turnhout geeft aan dat er ook al overleg H2A 

sociaal bestaat, het moet niet zo zijn dat deze overleggen elkaar overlappen of juist 
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tegenwerken. Zij pleit er voor om vooral naar juiste overlegorgaan te kijken. Andere 

gemeenten geven aan niet in het H2A overleg vertegenwoordigd te zijn. 

De heer de Baat zegt dat voor deze twee zaken (bovenregionale meerwaarde en 

aanhaken bij bestaande structuren) aandacht moet zijn.  

De heer Plug vult aan dat de decentralisaties een grote uitdaging zijn voor gemeenten, 

maar er spelen  meer vraagstukken, zoals gebrek aan personeel in de zorg en het 

behouden van zorg in de nacht. Er moet gekeken worden naar de meest effectieve 

schaal. In de curatieve zorg zijn enorme veranderingen gaande.  

De heer Kwint merkt op dat Heerhugowaard niet participeert in H2A maar wel wil 

meepraten. Illustratief hierbij is dat Alkmaar en Heerhugowaard hetzelfde budget voor 

jeugd GGZ ontvangen. In Heerhugowaard is zorgverzekeraar VGZ wel betrokken bij 

wijkteams.  

De heer Plug geeft aan dat zorgverzekeraars nog  zeer de agenda bepalen, het is goed 

om tegendruk te organiseren. Mevrouw Geerdink illustreert dit met pogingen om het  

project Voorzorg bij  de zorgverzekeraars onder de aandacht te brengen, maar “de 

afdeling inkoop heeft anders besloten”.  

De heer Plug geeft tot slot nog aan dat we onder de vlaq van Holland Health mogelijk 

ook Europese subsidies kunnenkrijgen, maar dan is een coalitie van alle gemeenten wel 

een voorwaarde.  

De voorzitter concludeert dat via het DB bij de 19 gemeenten in het AB de urgentie op 

tafel moet komen, waarbij de focus wordt aangebracht en 2 of 3 concrete onderwerpen 

worden benoemd. Een voorstel daartoe wordt eerst aan DB voorgelegd (onderwerpen en 

aanpak).  

 

7. Stand van zaken met betrekking tot huisvesting  

Mevrouw Deutekom geeft een korte toelichting. Op 5 juli 2013 werd duidelijk dat 

Veiligheidsregio en GGD samen verder zouden gaan zonder de politie. Het aantal m2 is 

bepaald en gekeken is naar synergievoordelen. Door de Stuurgroep is in geheel Noord-

Holland Noord gezocht naar geschikte objecten die voldeden aan programma van eisen. 

Deze bleken alleen in Alkmaar qua oppervlakte beschikbaar. Via een verdiepingsslag is 

gekeken naar duurzaamheid, parkeren, bereikbaarheid met OV e.d. Daarbij bleven 2 

objecten over. Uiteindelijk is de keuze gemaakt voor het pand van de Rabobank in 

Alkmaar Noord. De synergie in personeel is nog niet meegenomen in de te halen 

bezuinigingen. Mevrouw Deutekom is blij met dit voorstel. Voor de GGD komt er een 

prachtig gebouw op goede locatie. Het contract in Schagen loopt op 1 april 2015 af. Het 

pand in Hoorn kent nog een huurperiode tot 2018, waardoor tussen 2015 en 2018 dit 

drukt op de besparingen. De 25% besparing is niet direct in 2015 te behalen. De 

projectkosten en verhuiskosten dienen inzichtelijk te worden gemaakt.  

De heer Blonk vindt het belangrijk dat de zoektocht naar geschikte panden breder is 

geweest. Wel heeft hij nog vraag bij de keuze om contract voor 15 jaar aan te gaan. Dat 

moet helder worden uitgelegd aan de gemeenten.  

Het voorstel dat meegezonden is, wordt op 22 november besproken in het AB van de VR 

NHN. Besloten wordt om een oplegger te maken voor het AB GGD HN met uitleg over de 

bestuurlijke thema’s en keuzen die er zijn gemaakt.  
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8. Voorbespreking/terugblik commissies basisvoorzieningen en jeugd & sociale veiligheid  

De heer De Baat geeft een korte terugkoppeling van de commissie JSV. Op 21 november 

komen de regio’s bijeen (per regio 1 burgemeester en 1 wethouder) om te spreken over 

de koppeling jeugdzorg en gedwongen kader. De veiligheidskant moet ook op agenda 

komen. Daar is landelijk ook aandacht voor.  

De heer Plug geeft aan dat hij aandacht wil voor het punt dat de politie op andere schaal 

georganiseerd is en het goede overleg dat er in Noord-Holland Noord was met de politie, 

dreigt onder te sneeuwen.  

 

9. Reservering nagekomen agendapunten  

Er zijn geen nagekomen agendapunten.  

 

10.  Rondvraag en Sluiting    

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. De voorzitter sluit de vergadering.  

 

        

             

Aldus ongewijzigd vastgesteld d.d. 18 december 2013 


